



Säsongen: 2024/2025 Datum: 12/8 2024 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall



Styrelsemöte

Handbollspojkarna Tibro

Närvarande:

Johanna Eriksson, Magnus Pålsson, Johan Lundberg, Kenneth Pålsson Mathias Hammar, Kristian Lagerström (digitalt)

§1 Mötets Öppnande

Mathias hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

§2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

§3 Val av justerare

Kenneth Pålsson

§4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

§5 Inkomna Skrivelser

OBOS (Fastighetsbolag) erbjuder möjligheten att söka medel till olika projekt. Mathias skriver ihop en ansökan. Folkspel erbjuder också en möjlighet att söka medel. Kenneth skriver ihop en ansökan. Tobias Kyller erbjuder möjligheten att söka medel för att arrangera handbollsaktiviteter. Har vi idéer kring detta så finns denna möjlighet.

§6 Ekonom

Vi har 112241kr på kontot + swish 1778 kr. Gunta får i uppdrag att skicka ut medlemsavgifter till befintliga medlemmar och påminner om att medlemskapet hänger ihop med försäkring. Idrottsrabatten kostar i år 130kr/häfte och kommer levereras i slutet på september för att gälla från 1 oktober.

§7 Seniorverksamhet

Magnus informerar om att träningen startar idag. Fotbollssäsongen kommer fortsätta att störa så man samordnar träning med juniorerna under augusti. Tidigare har vi haft en 15 mils gräns för gemensam buss. Nu har vi flera matcher runt den gränsen. En stor buss kostar mycket pengar så vi fortsätter att vara restriktiva kring utgifter för buss och försöker därför styra de flesta resor till bil. Vi diskuterade behovet att nya matchställ. Vi tror att vi kan rulla vidare ytterligare en säsong.

§8 Ungdomsverksamhet

Man har fått förfrågan om att fylla en vakant plats i Annliz Cup. Har många långa resor och behöver titta på hur det kan hanteras. Vi har haft dialog med företrädare för Guldkroken kring samverkan. Nu verkar det som att HKG inte får till något lag. Mötet vill om möjligt att vi försöker spela i med både P14 och P16 lag och kanske ta över Guldkrokens arrangörskap i USM. Gunta kollar förutsättningar för USM och vi kontaktar förbundet för att informera om våra tankar och förutsättningar efter tisdagens träning i Hjo dit vi via Marco bjudit in intresserade. Kan Gunta försöka stötta upp uppstarten av olika lag och få ut information? Har vi några ungdomar i föreningen som kan göra en insats? Kan handbollsmanualen vara ett stöd till våra ledare? Vi kallar till ett ledarmöte i anslutning till nästa styrelsemöte och informerar och lyssnar av vad man brottas med i de olika lagen. Mathias har skickat ut förslag på träningstider som får ses som det förslag som vi utgår från. Möte kring frågan med Tibro HK och Tibro kommun är inplanerat nästa vecka. Där tar man beslut om där ordinarie tider ska börja gälla.

§9 Utbildning

Det finns möjlighet att gå utbildning TU1 i Hjo respektive TU2 i Skövde i september

§10 Sponsring

Man har fördelat ansvaret att kontakta olika sponsorer och arbetet fortskrider. Tibrobyggen har valt att sponsra föreningspoolen som i sin tur ska portionera ut eventuella medel.



Säsongen: 2024/2025 Datum: 12/8 2024 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

§11 Cafeterian

Kenneth och Gunta tittar över sortimentet innan semestern. 28 september har P16 sin första hemmamatch och då behöver kiosken vara färdigställd och redo. Möbelcupen är förslaget att köra samma upplägg som Skadevi Cup.

§12 Administration

Vi planerar för att skicka ut medlemsavgifter i augusti som ska vara betalda 1 oktober för att försäkring ska gälla. Hemsidans (laget.se) löpande uppdatering och underhåll är att betrakta som huvuduppgift.

§13 Övriga Frågor

Skadevi Cup. Vi tar kontakt med Tibro HK och initierar ett möte. Vi ber Peter Söderlund att kontakta IFK och klargöra deras ambition och förutsättningarna. Juniorerna och seniorerna informeras tidigt och vi tittar på ersättning.

Vi erbjuder möjligheten att sälja plastpåsar (2, 3 och 5 liter) från Ölandsplast. Kenneth har tagit hem ett grundpaket.

§14 Nästa möte

2 september kl. 17.00 i Sporthallens cafeteria (ledarmöte 18.00)

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

Mötesordförande

Mathias Hammar

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Kenneth Pahlsson
